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Toegevoegd punt op de gemeenteraadszitting van 10 juni 2025 

N-VA-fractie Bornem   –   Mark Augustinus     |     10 juni 2025 

Betreft: Activering trajectcontrole Sint-Amandsesteenweg 

 

Beste voorzitter, 

Het einde van de werken Sint-Amandsesteenweg zijn in zicht. 

 

In de ontwerpfase zijn er vele keuzes gemaakt.  Geen verkeersdrempels, geen bloembakken 

of bomen in de rijweg.  Geen versmallingen en geen paaltjes. Maar een brede rechte baan 

met de bedoeling om veel verkeer vlot weg te werken.  De ontwerpers hoopten hiermee het 

verkeer uit de omliggende straten terug naar de steenweg te verschuiven. 

 

Maar in dit ontwerp was er geen systeem om de snelheid onder controle te houden.  Met 2 

scholen en enkele handelszaken is dat wel een noodzaak. Daarom werd er destijds gekozen 

voor de installatie van een traject controle. 

 

In het kader hiervan hebben wij volgende vragen: 

• We hebben gezien dat de camera’s geïnstalleerd zijn.  Vanaf wanneer zou deze in 

gebruik worden genomen? 

• Is er een opstartfase: bv dat je ervan op de hoogte wordt gebracht dat je te snel reed, 

maar dat er nog geen effectieve boete van komt. 

 

Mogen wij u verzoeken deze vragen toe te voegen aan de agenda van de volgende 

gemeenteraad? 

Namens de N-VA Bornem fractie, 

Mark Augustinus 


